

## ARMIN STROM



### Armin by Armin Strom - Regulator Fire

The Regulator Fire is part of the first Armin by Armin Strom collection - 100% developed and assembled in the brand's workshops - and displays the fiery character of its element. The date's retrograde display is the watch's focal point, with the hours, minutes and seconds off-centre. The apertures on the dial carry on the tradition of skeleton watches that is so important to Armin Strom, and the engraved movement can be admired through the sapphire crystal back. This collection is available in five versions: Water, Air, Air Diamonds, Earth, and Fire. Each one reflects the design and colours of its element.

Movement	Hand-wound, ASR07 calibre with regulator module, 24 jewels, 46-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, retrograde date
Case	Polished titanium, "Fire" PVD, 43.6 mm Anti-reflective sapphire crystal, front and back Water-resistant to 50 m
Dial	Black "Fire" PVD titanium hands Slightly off-centre retrograde date and minute regulator Hour and small seconds displays at 8 and 6 o'clock respectively
Bracelet/Strap	Black or brown alligator with "Fire" PVD titanium buckle
Other versions	Regulator Air Diamonds: Polished titanium case Bezel set with 70 (1.96 cts) TW/VVS diamonds White/Light-blue dial set with 186 (0.47 ct) TW/VVS diamonds White alligator strap with titanium buckle

## ARMIN STROM



### Armin by Armin Strom - Regulator Fire

Issu de la première collection Armin by Armin Strom intégralement développée et assemblée dans les ateliers de la marque, le Regulator Fire reflète toute la flamboyance de son élément. L’affichage rétrograde de la date constitue l’élément central de la montre, tandis que les heures, minutes et secondes sont décentrées. Les ouvertures sur le cadran perpétuent la tradition des montres squelettées chères au créateur, tandis que le mouvement gravé peut être admiré à travers le fond saphir. Cette collection est déclinée en cinq versions - Water, Air, Air Diamonds, Earth et Fire -, chacune reflétant le design et les couleurs de son élément.

Mouvement	Mécanique à remontage manuel, calibre ASR07 avec module régulateur, 24 rubis, réserve de marche de 46 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date rétrograde
Boîtier	Titane poli, PVD « Fire », 43.6 mm Verre et fond saphir avec traitement antireflets Étanche à 50 mètres
Cadran	Noir Aiguilles en titane PVD « Fire » Régulateur minutes et date rétrograde légèrement excentré Affichage heures et petite seconde à 8h et 6h
Bracelet	Alligator noir ou brun avec boucle en titane PVD « Fire »
Autres versions	Regulator Air Diamonds: Boîtier en titane poli Lunette sertie de 70 diamants (1.96 cts) TW/VVS Cadran blanc / bleu clair, serti de 186 diamants (0.47 ct), TW/VVS Bracelet cuir d’alligator blanc avec boucle en titane